
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een 
agendapunt) 
 

Indiener: Andra Eisink-Weg 
 
Datum indiening vraag: 27-11-2018 
 
Datum verzending antwoord: 
 
 

commissievergadering van: 28-11-2018                                                                
 
raadsvergadering van:  
 

Formulering:Ter besluit ligt er een voorstel en besluit van het 
college voor over de kaders voor de inkoop van energie. 
Motie 17-28 ligt hier aan ten grondslag. 
 

Vraag: In het voorstel staat dat het contract met de 
Stedendriehoek eind 2023 afloopt. Is hier nog een 
opzegtermijn aan verbonden? Met andere woorden, 
wanneer is de deadline voor de nieuw te stellen kaders? 
 
 
 
 
Antwoord: 
 
 
 
 

Vraag: De  aanbesteding op de energiemarkt is 
ingewikkeld,  en doen we daarom samen met de 
Stedendriehoek. Hoeveel invloed hebben dan de door ons 
bepaalde kaders? Hoeveel inbreng hebben wij als 
gemeente Berkelland, aangezien er meerdere gemeenten 
zijn die bepalen bij wie en hoe de energie ingekocht wordt?  
 
 
 
Antwoord: 
 
 
 
 

Vraag: Welke andere opties zijn er buiten de 
Stedendriehoek? Is inbesteding mogelijk en onder welke 
voorwaarden dan? 
 
 
Antwoord: 

 Vraag: vergroenen doen we nu door GvO’s te kopen, 
hiermee compenseren we de grijze stroom van DVEP (een 
maatschappij die in de stroomranking als achterblijver voor 
wat betreft levering groene energie geclassificeerd wordt) en 
trachten zo te voldoen aan het gestelde groene kader. Is het 
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voordeliger om bij een meer groene leverancier in te kopen 
en daardoor dus minder extra GvO’s te moeten inkopen? 
 
Antwoord: 
 
 
Vraag: In motie 17-28 staat: Begin 2018  een  discussie  met 
de nieuwe  raad  te voeren  om kaders  voor  de duurzame 
inkoop  van  energie  te stellen.  lnkoop  die  aansluit  bij ons 
energiebeleid.  Van  belang 
daarbij is dat het rendement  opnieuw  wordt geïnvesteerd in 
de regio. 
Deze tekst is echter niet terug te vinden in het voorstel. Wat is 
hier de reden van? 
 
Antwoord: 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over 
punten die op de agenda staan. Ze zijn niet bedoeld voor 
een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van 
een vraagstuk. Vragen over feiten en de uitleg daarvan of 
over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor 
bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets 
een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord zal dan 
geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


